
  

 

     
 

 

 

     ÅRSMÖTESHANDLINGAR 2024 
 

 



SÖNDRUMS HEMBYGDSFÖRENING ÅRSMÖTE  2024 

DAGORDNING 

 

1. Årsmötet öppnas 

2. Godkännande av dagordning 

3. Val av ordförande för årsmötet 

4. Val av sekreterare för årsmötet 

5. Val av två justeringsmän 

6. Fråga om mötet är stadgeenligt utlyst 

7. Verksamhetsberättelse 

8. Ekonomisk berättelse 

9. Revisorernas berättelse 

10. Fråga om ansvarsfrihet 

11. Fastställande av årsavgift 

12. Verksamhetsberättelse för Stiftelsen Hertz Minne 

13. Val av styrelseledamöter mfl 

a) Ordförande  1 år 

b) 3 styrelseledamöter 2 år 

c) 3 suppleanter  2 år 

d) 1 revisor  2 år 

e) 1 revisorssuppleant 2 år 

      14 Val av kommitéer 

      15. Val av valberedning 

      16. Val av styrelseledamöter m.fl. för Stiftelsen Hertz Minne 

 a) ledamöter 

 b) suppleanter 

 c) revisorer 

        17. Val av ombud 

        18. Övriga ärenden 

        19. Avslutning 

 



 VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR SÖNDRUMS HEMBYGDSFÖRENING 2023 

 
Styrelseledamöter: Kerstin Hallén, ordf; Wivan Henricson, vice ordf; Eva Berg, kassör; 

Kristina Skottke-Karlsson, vice kassör; Marianne Odermalm, sekreterare; Hans-Erik 

Karlsson, vice sekreterare, Eva Håkansson, övrig ledamot. 

Suppleanter: Kjell Andersson, Gun Stanell-Holmberg, Åsa Landberg, Christer Odermalm, 

Lisa Lundgren, Kerstin Liljekvist 

Revisorer: Ingrid Hylander, smk; Anna-Brita Helmroth 

Revisorssuppleanter: Bo Henningsson, Thore Kjellgren 

Valberedning: styrelsen 

Styrelsen har under året haft 9 protokollförda möten. 

Föreningen hade vid årsskiftet 2023/2024 714 medlemmar. 

Representation: Marianne Odermalm och Wivan Henricson har deltagit på kretsens möten 

under året samt distriktsrådsmöten. Representant för föreningen har närvarit vid möten med 

Trottabergs Samfällighet och Trottabergs Skifteslag. 

Årsmötet hölls 19/3 på Hertz Minne med 45 deltagare. För musikunderhållning före mötet 

stod Nilla Rosén och Hjalmar Nofors. Årsavgiften för 2024 förblev oförändrad. 

Två välbesökta Berättarkvällar har genomförts, en på våren och en på hösten. På vårens möte 

berättade konstnären Mikael Qvarsebo om sin resa i konstens värld, om människor han mött 

och små anekdoter från dessa möten. Under hösten kom Astrid Johansson på besök och 

berättade om sin uppväxt i Stenhuggeriet, om Söndrums Folkets Hus 125 års jubileum och 

om Söndrums utveckling i stort. 

Gökottan hölls på Kristi Himmelsfärdsdagen med sedvanlig insjungning av våren under Eva 

Bergs ledning. Någon gök hördes inte men medhavda frukosten utomhus smakade ändå bra. 

Hembygdsrörelsens Riksstämma var i år förlagd till Halmstad den 12-14 maj. Vår förening 

blev engagerad både under planeringsstadiet och under stämmodagarna. Bland annat 

genomfördes en Kulturarvsfestival på Galgberget där vi ställde upp som funktionärer. 

Dessutom stod vårt Bergsgård som slutmål för en bussresa genom Halland för stämmo-

deltagarna. Cirka 50 personer fick avnjuta sin lunch i vår välkomnande lada. Allt fungerade 

mycket bra för arrangörerna av Rikstämman och fint väder bjöds det på alla dagarna. 

Skolbesöken skedde i år vid två tillfällen månadsskiftet maj/juni. Barnen var lika nyfikna som  

tidigare år. Vapnös utlånade ko matades flitigt men gav inte någon ”mjölk” trots detta, pga ett 

defekt ”juver”. 

Midsommarfesten drog ca 2500 besökare. Vädret var på vår sida, serveringen med hembakt 

tog slut, tombolalotterna sålde bra och dansen runt vår fina stång gick förträffligt under 

Marianne Odermalms och Eva Bergs ledning. För musiken svarade Christina Agnsvik. 

Nästa aktivitet var Friluftsgudstjänsten 16/7 med ett 30-tal deltagare och efterföljande 

kyrkkaffe med hembakt. 

Augusti månad började med Hembygdens Dag den 6:e då Bergsgård öppnade upp husen för 

ca 50 besökare. Tyvärr regnade det hela eftermiddagen men ladan räddade både våffelätandet 

och musiken som 4 glada pensionärer bjöd på. Några tog tillfället i akt och tog sig en 

svängom. Allsångskvällen tog vid den 17:e och bjöd på härligt sommarväder och utmärkt 

musik från Gunnar Johansson och Kjell Karlsson och Eva Berg höll tonen för de ca 50 

deltagarna. Under Stenhuggardagarna i Grötvik 19-20/8 deltog vi med utställning i Basta-

skärs båthus liksom föregående år. Vid berättartillfällena båda dagarna var huset fullt av 

åhörare. Sammanlagt 250 personer kom inom och kollade på konst och föremål dessa dagar. 

På vår Höstträff 1/10 kom ett 30-tal personer. Filmtema stod på programmet och gamla filmer 

från Söndrum visades och uppskattades av besökarna. 

Hembygdsboken 2023, nummer 14 i ordningen, kunde äntligen släppas i samband med 

höstens berättarkväll. Boken delades ut i samband med medlemsutskicket nov/dec. Det har 

föregåtts av ett idogt arbete från redaktionsgruppens sida och en ekonomisk påfrestning på 

föreningen. Tack vare givmilda sponsorer och ett gediget  redigeringsarbete av Christer 



Odermalm har allt till slut gått i lås. TACK alla inblandade!!! 

För tredje året i rad genomfördes Julmarknaden med Luciatåg 10/12. Utställarna var så 

många i år att vi tvingades tacka nej till flera av dem. Besökarna kom, ca 400 st, trots att 

regnet hängde i luften hela tiden. Arrangemanget är populärt och Bergsgård är ett perfekt 

ställe för detta ändamål. 

Övrigt: 

Brödbakning har gjorts vid ett par tillfällen under året. Populärt att vinna eller köpa! 

Husen och trädgården har skötts perfekt av Gårdsfolkets frivilliga. Torpinventeringen har 

slutförts och Arkivet skötts om. Frågesportslaget har deltagit med framgång vid årets 4 

kulturarrangemang. Föreningen stod dessutom som arrangör för ett av dessa i februari 

månad. 

PRO Söndrum har även denna sommar förlagt sina torsdagsträffar till Bergsgård. 

 

Till ALLA som på olika sätt gjort en insats för föreningen riktar vi nu vårt STORA TACK! 

Antingen du är aktiv, medlem eller sponsor så är du ALLTID VÄLKOMMEN!!! 

 

Styrelsen i januari 2024 

 

 

  








